## 南方电视台摄影棚场地租借明细

## Southern TV Broadcast Centre Venue Rental Details

容纳人数	租金
Capacity	Rate
10人	RM1300 / hr Comprehensive Package RM1100 / hr Basic Package

南方电视台摄影棚除了教学,也提供场地、灯光及音响等的专业录制服务。欢迎有兴趣的社团及个人致电南方新媒体中心(607-5586605 ext 124)了解更多详情。

## 收费说明 Fees Description

- 1. 租金最低消费为2小时。
  The minimum rental duration is 2 hours.
- 2. 租用摄影棚超时超过15分钟者,以附加一小时费用计算。 Exceeding 15 minutes will subject to an hour rate.
- 3. 租用时间以申请表格上注明的时间为准。租用者若迟到,租用时间将继续计算。
  The rental duration will strictly follow the time stated on the application form. Additional charges will be imposed on the renters for the extra time of usage.
- 4. 在摄影棚租用期间,摄影棚内若有任何设备或器材损坏或遗失,租用者必须承担全部 责任,依照所损坏之物价赔偿。

We reserve the right to invoice you for any additional charges resulting from your use of our venue. In addition, you may be charged for any damage to any part of the facility / equipment caused during the hire period.

- 5. 若有长期合作意愿者,欢迎进一步洽询,以专案形式另外议价。
  Long-term collaboration plans are welcomed for another quotation.
- 6. 服装仪容等前置作业请在事前准备好,以节省录制时间。
  Preparatory work such as clothing and grooming to be done before the booking time.